SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTSIN LEAVE APPLICATIONS
OTTAWA, 2006-01-12. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY RENDERED
JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL.
FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPREME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR DEMANDESD'AUTORISATION
OTTAWA, 2006-01-12. LA COUR SUPREME DU CANADA A RENDU JUGEMENT
AUJOURD’HUI DANS LES DEMANDES D’'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTES.
SOURCE: COUR SUPREME DU CANADA (613) 995-4330
COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.gc.ca

Note for subscribers:

For those requiring more information, the judgments on leaves will be available within 24 hours at
http://www.scc-csc.ge.ca. Click on “Cases’, then click on “ SCC Case Information”.

Remarque al’ intention des abonnés :

Pour de plus amples informations, les jugements dans |les demandes d’ autorisation seront affichés dansun délai de 24
heuresal’ adresse suivante : http://www.scc-csc.gce.ca. Vous pourrez les consulter en cliquant sur « Dossiers », puis sur
« Renseignements sur les dossiers ».

DISMISSED / REJETEES

Her Majesty the Queen v. John Garry Samuels (Ont.) (Crim.) (31016)
Coram: Fish/ Abella/ Charron

John Terceira v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Crim.) (31191)

(The application for an extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed. / La demande
de prorogation de délai est accordée et la demande d’ autorisation d’ appel est rejetée.)

Coram: Fish / Abella/ Charron

DISMISSED WITH COSTS/REJETEESAVEC DEPENS

Rakeb Ibrahem Al Rekabi c. Société de I’ assurance automobile du Québec (Qc) (31080)
Coram: Fish/ Abella/ Charron

TD Canada Trust Company, in its capacity as executor in the estates of Emidio Smone and Laila Smone and trustee
of the Smone Family Trust, et al. v. Barbara Cheifetz, et al. (Ont.) (31143)

(The application for leave to appeal is dismissed with costs to the respondents Barbara Cheifetz, Stephen Cheifetz,
Starlyn Investment Corp., SBC Corp. and Nathan Cheifetz Family Trust. / Lademande d’ autorisation d’ appel est rejetée
avec dépensenfaveur desintimésBarbaraCheifetz, Stephen Cheifetz, Starlyn Investment Corp., SBC Corp. et lafiducie
familiale Nathan Cheifetz.)

Coram: Fish / Abella/ Charron

DISMISSED WITHOUT COSTS/ REJETEE SANS DEPENS

Mihrali Celik et Eshrat Celik v. Leonard Shankman (Ont.) (31175)
Coram: Fish/ Abella/ Charron




